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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!
„Hogyan alakult az elmúlt időszakban a modern és régebbi fejlesztésű készítmények aránya
a magyar gyógyszerpiacon ? " címmel a Házszabály 91 . §-a alap] án írásbeli kérdést kívánok
benyújtani Dr. Horváth Ágnes Miniszter Asszonyhoz .

A választ írásban kérem!

Budapest, 2007 . szeptember 15 .
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Írásbeli kérdés

Tisztelt Miniszter Asszony!

A gyógyszerek felírásának szabályozása nyomán a gyógyszerfogyasztás jelenlegi tendenciái
az olcsóbb készítmények fogyasztásának emelkedését mutatják . Ezen folyamat nyomán a
magyar gyógyszerpiacon megnőtt az olyan készítmények - az úgynevezett genericumok-
aránya, amelyek licensz szerződésük lejárta után olcsón előállíthatók . Ezzel párhuzamosan a
modern fejlesztésű, hatékonyabb és ezáltal drágább gyógyszerek támogatásából lassan
kivonul az állam, így ezek sok beteg számára egyre elérhetetlenebbé válnak .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Kérem, nyújtson összehasonlító tájékoztatást a magyar piacon található modern, tehát
egy-két éves fejlesztésű, illetve a genericumok arányáról .

Milyenek ezek az arányok az Európai Unióban?

Milyen mértékben támogatja a Kormány a magyar gyógyszerkutatásokat és hogyan
alakult ez az összeg az elmúlt 10 évben?

Tisztelettel várom válaszát .
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